
 
 
Referat ALTS bestyrelsesmøde d. 27. maj 2024 

 
Sted: Klubhuset 
Til stede:  Kai, Niels, Thomas, Anders, Helen, Joanna & Anni  
Referent: Anni 
 
 

1) Orientering fra Formanden 
a) arbejdsfordeling i bestyrelse 

Emnet blev drøftet, da de sidste ny indtrådte i bestyrelsen 
ikke helt vidste hvem der havde hvilke opgaver. 
Niels vil lave en oversigt 
 

b) Frivillig middag LC 23 - den 6. juni i klubhuset 
Niels har sendt invitationer til de frivillige. Joanna & Anni 
kommer og hjælper med arrangementet. Midlerne til festen er 
fra LC præmiepenge, som ikke blev brugt. 

 
2) Orientering fra Kassereren 

● Orientering om bogføring i Economics 
Kai har lavet en aftale om, at ALTS fremover bogfører i 
Economics. Prisen er kr. 349,- mdt. Vi i bestyrelsen kunne få 
læseadgang til posteringerne, men enighed om, at det ikke 
var noget vi skulle bruge penge på. 
 

● Godkendelse af fakturaer og udgifter 
Vi får mere og mere spam sendt til ALTS, og Kai vil derfor 
gerne have, at han orienteres om køb. Det vil være nemmest 
og bedst, hvis den der bestiller får regningen tilsendt, og 
dernæst sender den videre til Kai - så ved han, at regningen 
skal betales. 
Karl skal have besked om denne fremgangsmåde - er det dig 
Thomas der gør det? 
 
 
 
 



 
 
 

3) Orientering fra Hus og anlæg 
a) Højtalere er kommet 

Skal sættes op i klubhuset - 2 i lokalet og 1 i køkkenet. 
Thomas vil gerne hjælpe med opsætning sammen med en 
elektriker. Niels tager fat i elektrikeren. 
 

b) Bolde til boldkanon. Der er overraskende og desværre et stort 
svind af bolde. På én måned er der forsvundet 40 bolde. 
Det besluttes, at når boldkanonen bookes fremover koster det 
15 kr per gang - betales via mobilepay til 79329. 
 

c) Reparation af trappe. Skal vi reparere (Ca 10-15.000) eller 
renovere gennemgribende (50-75.000?) 
Niels sender medlemmerne investeringsplanen. Det vil være 
nemmere at træffe beslutninger derefter. 
 

d) Der indkøbes træ til resterende nye bænke - Thomas køber 
ekstra træ ind til nye bænke 
  

e) Nye vinduer i Klubhus - se punkt c 
 

f) Der opsættes ny postkasse - Thomas køber en ny postkasse 
og udskifter den gamle 
 

g) Affaldsordning indtil videre. madaffald og mademballage 
tømmes mandag i lige uger!! Pap hver onsdag. Restaffald 
ligeså torsdag Hård plast og glas efter behov.  
Dyrt med afhentning af affald hver uge - beslutning om at 
hver 14 dage er tilstrækkelig. 
 
 

4) Orientering fra Café udvalg 
Klubfest 24. august - vi annoncerer efter arrangører. Der 
gives kr. 100 i tilskud per deltager. 
 

5) Orientering fra Motionist aktiviteter 
a) Ungdomstræning 



 
Anders tager fat i Signe Ambrosius for at aftale nærmere. Det 
er et fredagsarrangement (ikke 21+28. juni) - tennis- og 
socialt arrangement. 
ALTS giver et tilskud på en øl/et glas vin + 45 kr til mad  -
resten er deltagerbetaling. 
 

b) Venteliste begynderhold 
Frantzen skal have godkendelse fra bestyrelsen for at kunne 
tilbyde træning efter sommerferien. Tilbud er KUN til 
NYBEGYNDERE 
 

c) 110+ turnering 16 aug kl. 16 -20 
ALTS vil gerne være med - materiale er lagt ud på 
hjemmeside mm. 
 

d) Senior tennis - kan vi booke en bane mere? Pt er der kun 2 
baner fra 10-12 
Der har været en gang med 17 deltagere og sidste gang var 
der 8 - hvilket er passende med 2 baner. Hvis vi skal booke 
flere baner, overvejer vi at flytte tidspunktet til 12-14, idet 
der er mange, der gerne vil spille om formiddagen. Vi ser 
tiden an indtil sommerferien. 
 

6) Orientering fra Turnerings-aktiviteter 
a) Hjemmekampe 

Alle datoer er lagt ud på hjemmesiden.  
 

b) Puljeturnering 
En stor succes. Der er 41 deltagere fra klubben. Kai er selv 
med og fortæller, at man møder spillere man ikke har spillet 
mod før, og at det er en fornøjelse. 
 

c) 110+ turnering - Vi har fået en henvendelse fra DVT om en 
turnering, hvor alderen sammenlagt på de to double partnere 
skal være mindst 110 år. Info lægges ud på FB mm.  
Max er ansvarlig for ALTS’ deltagelse. Vi skal være værter den 
16. august, hvor anlægget reserveres i tidsrummet 17-20. 
Niels reserverer baner. Hvem spørger Carola om mad? 
 



 
 

7) Orientering fra Kommunikation 
a) Hjemmeside status 

Vi afventer, at Hans opdaterer vores plug-ins mm for at 
hjemmesiden fungerer optimalt 
 

b) Hjemmekampe 
Anders sender info til Anni, som herefter kan lægge det ud på 
FB og memberlink mm. 

 
8) Næste møde:  

Den 25. juni kl. 18 i klubhuset. 
 

9) Eventuelt 
● Et nyt medlem har givet udtryk for, at det har været en smule 

vanskeligt at finde ud af div praktiske ting i klubben og opfordrer os 
til en modtagepraksis som i fx Jomsborg - hun vil gerne komme og 
kort fortælle om sin oplevelse.  
 
Niels er i gang med at udarbejde et dokument til nye medlemmer, 
og vil arbejde videre med det. 
  


